

Dagsorden, SKRK Bestyrelsesmøde d. 11.03.2026.

1. Venneforeningen deltager til mødets første punkter

Venneforeningens bestyrelse deltog i starten af mødet og orienterede om, at hovedparten af bestyrelsesmedlemmerne af forskellige årsager har valgt at stoppe i forbindelse med den kommende generalforsamling. Ét medlem er indstillet på at fortsætte, hvis der er flere, der ønsker at indgå i bestyrelsen.

Der blev orienteret om, at arbejdet i Venneforeningen gennem tiden har været præget af udfordringer med at skaffe frivillige hjælpere samt en række praktiske opgaver i forbindelse med køkkenet ved stævner og sociale aktiviteter.

Det blev aftalt, at der i forbindelse med generalforsamlingen arbejdes for at samle et nyt hold til Venneforeningens bestyrelse. Hvis det ikke lykkes, må der efterfølgende tages stilling til den fremtidige organisering.

Der blev desuden drøftet mulige fremtidige samarbejdsformer, herunder repræsentation på tværs af bestyrelserne samt muligheder for at forenkle arbejdsopgaver i køkkenet.

2. Godkendelse af dagsorden

- a. Godkendt

3. Godkendelse af referat fra 16. feb.

- a. **Lys på udendørsbanen.** Skal stripses op. Der skal findes en løsning ved lågerne.
- b. **Skur i løsdrift.** Marianne mangler mål og hænder til at hjælpe. **Martin hjælper med mål**, og med at sætte dem op. **Nadjas mand Torsten hjælper** gerne med opsætning.
- c. **Vedligeholdelsesudvalget.** Mette sender vedligeholdelsesliste til Martin som han skal udfylde med de ting han allerede ved skal på. Herefter går de en runde og tilføjer. Herefter udarbejdes en plan og prioritering. **Mette indkalder**
- d. **Prøveudtagelse fra banen.** Der er sendt prøver afsted til et lab. Der skal teste for giftstoffer. Vi afventer svar om 4-5 uger.
- e. **Lys på handicaptoiletet** virker fortsat ikke. Martin rykker for det, og hører om det kan lade sig gøre at sætte uret i Hjerterummet, så det ikke slukker efter 3. min. men efter 20 min. Der kan ikke justeres på hvor lyst det skal være før det tænder.
- f. **Fokus på sikkerhed for foldudlukkere.** Lene har lavet udkast til tillæg til kontrakter, Martin indkalder til et møde med de unge og deres forældre.
- g. **Sponsorudvalg.** Mette indkalder Nadia, Nadia og prøver at få en ekstra med omkring at få lavet en strategi omkring sponsorudvalg. Sparekassen DK har skrevet en kontrakt på de næste tre år på 25.000 kr.

4. Orientering v/ daglig leder.

- a. Der er kommet ny pumpe op, og Martin og kloarkfirmaet går en runde. Der er kommet skilte op om at der ikke er kommet om at der ikke må komme andet end papir i toiletterne. Der skal købes en spand til bind. **Den køber Mette.** Hvis problemet opstår igen, skal vi se om vi kan løse det hurtigere.

5. Orientering v/formanden.

- a. Intet til referat.

6. Orientering v/kasserer.

- a. Vi har et regnskab senest på mandag.

7. Toiletter, klage over pumper mv.

- a. Jf. punkt 4.

8. Port i ridehus

- a. Porten til hal 1 er i stykker og skal laves. Martin ved hvad der er galt, og mener det kan fikses på en arbejdsdag. Der skal indkaldes til en arbejdsdag inden næste springstævne, hvor det kan sættes på.

9. Sponsorudvalg

- a. Jf. punkt 3.

10. Tilbud vandingsanlæg

- a. Vi har fået 550.000 kr. igennem SIS til vandingsanlæg i hallerne. Der skal følges op på det nu hvor Lene træder ud af bestyrelsen. Der skal indhentes min. to tilbud. Martin får tilbud fra Neergaard og Ridebaner DK. Gerne i alle haller og på udendørsbanen. Måske skal vi søge flere midler. Martin tager den i første omgang, men siger til hvis han får brug for hjælp.

11. Hal 1 og 2 som opv. til udendørs stævner

- a. Vi har modtaget et ønske fra stævneudvalget om at tillade indendørs opvarmning til sommerens springstævner. Der er en forventning om at det vil trække flere til, hvis de ikke skal varme op på banen ved Flyvej. Desuden vil stævneudvalget gerne forsøge sig med Ring-og-spring d. 2. april. Det besluttes i bestyrelsen at det vil vi gerne bakke op om, og prøve begge dele af. Stævneudvalget skal afklare hvad det kræver, og skal selv være primusmotor på begge ting. Ring-Og-Spring er i påsken, og der er rideskolens personale som udgangspunkt ikke til rådighed. Randi melder beslutningen til Charlotte.

12. Generalforsamling

- a. Regnskab er sendt til revisor og vi afventer.
- b. Revisor kommer og fremlægger regnskabet.
Mette køber gaver.

13. Evt.

- a. Bomtræning. Nadia hører Stine hvad der er planen. Kommer på mødet næste gang.

- b. Straffeattester er gået igennem nu. Men der er fejl i nogle af navnene. Rikke A kan trække medarbejderoversigter i Dataløn, og overtager denne opgave fra Lene.
- c. Lene slettes som formand i DRF Go. Det tages på det konstituerende møde når man er bekendt med konstitueringen.
- d. Forsalg fra Lone Brich omkring plan for rengøring i sadelrummet. Det besluttet at dette spørgsmål tages op til drøftelse til først kommende medlems/opstaller møde.
- e. Der stilles forslag om at man i den nye bestyrelse planlægger Arbejdsdage, opstaldermøder og medlemsmøder for et år ad gangen, så datoerne er lagt ind og kendt. Dette tages med til næste møde.